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T.C.
İSTANBUL 

CUMHURİYET BAŞSAVCILIĞI

TUTUKLU 
Soruşturma No : 2021/65405 
Esas No : 2023/16845
İddianame No : 2023/3468

İ  D  D  İ  A  N  A  M  E
İSTANBUL (       ). AĞIR CEZA MAHKEMESİNE 

DAVACI : K.H.
MAKTUL : FIRAT (HRANT) DİNK, SERKİS Oğlu 

GÜLVART'den olma, 15/09/1954 doğumlu
MÜŞTEKİ : 1- ARAT DİNK, FIRAT Oğlu RAHİL'den olma, 

06/09/1979 doğumlu, Merkez Mah. Perihan Sk. No:13 
İç Kapı No:6 Şişli/İSTANBUL

  2- DELAL DİNK, FIRAT Kızı RAHİL'den olma, 
08/03/1978 doğumlu, Merkez Mah. Perihan Sk. No:100 
İç Kapı No:7 Şişli/İSTANBUL

  3- HASROF DİNK, SERKİZ Oğlu GÜLVART'den 
olma, 20/04/1957 doğumlu, Cevizlik Mah. Kartopu Sk. 
No:32 İç Kapı No:2 Bakırköy/İSTANBUL

  4- RAHİL DİNK, SİĞAMET Kızı DELAL'den olma, 
01/01/1959 doğumlu, Sakızağacı Mah. İstanbul Cad. 
Şinasi Gürünlü Sokak Sebil Apt. No. 11/10 Kat 4 
Bakırköy/İSTANBUL

 5- SERA DİNK NAZARIAN, FIRAT Kızı 
RAHİL'den olma, 05/08/1986 doğumlu, Sakızağacı 
Mah.İstanbul Cad. Şinasi Gürünlü Sok. Sevil Apt. 
No:11 /10 Kat 4 Bakırköy/İSTANBUL

ŞÜPHELİ : 1- ADEM SAĞLAM, SÜLEYMAN Oğlu 
FATMA'den olma, 01/11/1981 doğumlu, MALATYA 
ili, ARAPGİR ilçesi, AKTAŞ köy/mahallesi, 22 cilt, 
121 aile sıra no, 186 sıra no'da nüfusa kayıtlı Aydoğdu 
Mah. Dr.Ahmet Özcan Cad. No:18 İç Kapı No:8 
Meram/KONYA

MÜDAFİİ : Av. EYÜP CAN, İSTANBUL
  16518-15576-86265
  Av. KUDRET YALÇIN, KONYA
  16000-00587-92420

SUÇ : Kasten Öldürme, Anayasal Düzeni Ortadan 
Kaldırmaya Teşebbüs Etme, İhmali Davranışla Kasten 
Adam Öldürme, Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma

SUÇ TARİHİ VE YERİ : 19/01/2007 İSTANBUL/ŞİŞLİ
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TUTUKLAMA TARİHİ : İstanbul 9. Sulh Ceza Hâkimliğinin 13/05/2022 tarih 
2022/519 sayılı kararı

SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 81/1, 37/1, 83/1,3, 309/1, 314/2, 
220 delaletiyle TMK 5/1, 53, 58,63

ŞÜPHELİ : 2- AHMET İSKENDER, MÜHİTTİN Oğlu 
FATMA'den olma, 01/08/1984 doğumlu, TRABZON 
ili, ARSİN ilçesi, ÇARDAKLI köy/mahallesi, 5 cilt, 49 
aile sıra no, 90 sıra no'da nüfusa kayıtlı AISEAU 
PRESLES /BELÇİKA KRALLIĞI

SUÇ : Silahlı Terör Örgütü Adına Suç İşleme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 314/2 delaletiyle 220/6, 37/1, 53/1, 

58
ŞÜPHELİ : 3- ALİ FUAT YILMAZER, SALAHATTİN Oğlu 

KERİMAN'den olma, 20/01/1967 doğumlu, 
SAKARYA ili, ADAPAZARI ilçesi, YENİGÜN 
köy/mahallesi, 26 cilt, 1216 aile sıra no, 32 sıra no'da 
nüfusa kayıtlı     Tarabya Mah.  Gülveren Sk.  Bina No: 
7 Sarıyer/İSTANBUL

SUÇ : Anayasal Düzeni Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 309/1, 58, 53/1
ŞÜPHELİ : 4- ERHAN TUNCEL, ALİ RIZA Oğlu 

ÜMMÜGÜLSÜM'den olma, 16/01/1981 doğumlu, 
ELAZIĞ ili, KEBAN ilçesi, ALTIYAKA 
köy/mahallesi, 8 cilt, 9 aile sıra no, 53 sıra no'da nüfusa 
kayıtlı Karşıyaka Mevkıı No:19 İç Kapı No:0 Altıyaka 
Keban/ELAZIĞ

SUÇ : Silahlı Terör Örgütü Adına Suç İşleme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 314/2 delaletiyle 220/6, 37/1, 53/1, 

58
ŞÜPHELİ : 5- ERSİN YOLÇU, TAHSİN  Oğlu NEBAHAT'den 

olma, 10/10/1981 doğumlu, BAYBURT ili, MERKEZ 
ilçesi, KOP köy/mahallesi, 123 cilt, 58 aile sıra no, 24 
sıra no'da nüfusa kayıtlı Pelitli Mah. Pelitli Barbaros 
Sk. No:1 İç Kapı No:2 Ortahisar/TRABZON

MÜDAFİİ : Av. SEÇİLAY KOLÇAK, İSTANBUL
SUÇ :  Silahlı Terör Örgütü Adına Suç İşleme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 314/2 delaletiyle 220/6, 37/1, 53/1, 

58
ŞÜPHELİ : 6- FARUK SARI, İSMAİL  Oğlu KADRİYE'den 

olma, 01/05/1966 doğumlu, BALIKESİR ili, 
ALTIEYLÜL ilçesi, HASANBASRİ ÇANTAY 
köy/mahallesi, 151 cilt, 57 aile sıra no, 3 sıra no'da 
nüfusa kayıtlı Site Mah. Şenol Güneş Bulvarı No:70 İç 
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Kapı No:123  Ümraniye/ İSTANBUL
SUÇ : Anayasal Düzeni Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
YAKALAMA KARAR TARİHİ : 17/05/2022
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 309/1, 58, 53/1
ŞÜPHELİ : 7- RAMAZAN AKYÜREK, AHMET Oğlu 

MÜŞERREF'den olma, 28/11/1958 doğumlu, ADANA 
ili, KOZAN ilçesi, AKÇALIUŞAĞI köy/mahallesi, 12 
cilt, 15 aile sıra no, 48 sıra no'da nüfusa kayıtlı Alibey 
Mah. Hürriyet Cad. No:15 İç Kapı No:1 
Silivri/İSTANBUL

SUÇ : Anayasal Düzeni Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 309/1, 58, 53/1
ŞÜPHELİ : 8- TUNCAY UZUNDAL, MEDENİ Oğlu 

ZİNNET'den olma, 19/06/1982 doğumlu, ERZURUM 
ili, HINIS ilçesi, DAĞÇAYIRI köy/mahallesi, 66 cilt, 
11 aile sıra no, 33 sıra no'da nüfusa kayıtlı Yıldız Mah. 
Hoca Ahmet Yesevi Cad. No:52 İç Kapı No:9 
Buca/İZMİR

SUÇ :  Silahlı Terör Örgütü Adına Suç İşleme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 314/2 delaletiyle 220/6, 37/1, 53/1, 

58
ŞÜPHELİ : 9- YAHYA ÖZTÜRK, NEDİM  Oğlu HANİFE'den 

olma, 22/11/1967 doğumlu, DENİZLİ ili, ÇİVRİL 
ilçesi, SUNDURLU köy/mahallesi, 68 cilt, 66 aile sıra 
no, 7 sıra no'da nüfusa kayıtlı Halkalı Merkez Mah. 
Aykan Sk. No:3 İç Kapı No:10 
Küçükçekmece/İSTANBUL

SUÇ : Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma, Anayasal Düzeni 
Ortadan Kaldırmaya Teşebbüs Etme, Kasten Öldürme, 
İhmali Davranışla Kasten Adam Öldürme

SUÇ TARİHİ VE YERİ : 19/01/2007 İSTANBUL/ŞİŞLİ
YAKALAMA KARAR TARİHİ : 18/05/2022
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 81/1, 37/1, 83/1,3, 309/1, 314/2, 

220 delaletiyle TMK 5/1, 53, 58,63
ŞÜPHELİ : 10- YASİN HAYAL, BAHİTTİN  Oğlu HURİ'den 

olma, 03/08/1981 doğumlu, GÜMÜŞHANE ili, 
MERKEZ ilçesi, DEMİRÖREN köy/mahallesi, 43 cilt, 
3 aile sıra no, 96 sıra no'da nüfusa kayıtlı Gündüzlü 
Mah. Muratlı Cad. No:346- İç Kapı No:- 
Süleymanpaşa/ TEKİRDAĞ

SUÇ :  Silahlı Terör Örgütü Adına Suç İşleme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 314/2 delaletiyle 220/6, 37/1, 53/1, 

58
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ŞÜPHELİ : 11- ZEYNEL ABİDİN YAVUZ, RESUL  Oğlu 
ZEYNEP'den olma, 06/12/1987 doğumlu, TRABZON 
ili, YOMRA ilçesi, ÖZDİL köy/mahallesi, 19 cilt, 46 
aile sıra no, 72 sıra no'da nüfusa kayıtlı Pelitli Mah. 
Pelitli Asil Sk. No:3/1 İç Kapı No:5 
Ortahisar/TRABZON

MÜDAFİİ : Av. BÜŞRANUR HAFİF, İSTANBUL
  15962-69843-65453

SUÇ : Silahlı Terör Örgütü Adına Suç İşleme
SUÇ TARİHİ VE YERİ : 12/04/2021 İSTANBUL/MERKEZ
SEVK MADDESİ : Türk Ceza Kanunu 314/2 delaletiyle 220/6, 37/1, 53/1, 

58

SORUŞTURMA EVRAKI İNCELENDİ

Agos Gazetesi Genel Yayın Yönetmeni Hrant Dink'in 19.01.2007 tarihinde İstanbul 
İli Şişli ilçesinde bulunan Agos gazetesi önünde ateşli silahla öldürülmesi nedeniyle, İstanbul 
14. Ağır Ceza Mahkemesi'nce 2016/62 esas sayılı dosya üzerinden yapılan yargılamada 
verilen karar sonrasında; şüpheliler hakkında suç duyurusunda bulunulması üzerine 
soruşturma işlemlerine başlanılmıştır.

Şüpheliler Ramazan Akyürek, Ali Fuat Yılmazer, Faruk Sarı hakkında;

Hrant DİNK'in, azmettiriciler Yasin Hayal ve grubunca tasarlanıp tetikçi Ogün 
Samast tarafından 19.01.2007 tarihinde gerçekleştirilen eylemle öldürülmesi olayında maktül 
Hrant DİNK'in öldürüleceğinden ve suç faillerinden şüphelilerin önceden haberdar oldukları, 
görev, yetki ve konumları gereği cinayeti önleme yükümlülüğü bulunan şüpheliler Ramazan 
Akyürek, Ali Fuat Yılmazer ve Faruk Sarı'nın görevleri gereği (kanundan kaynaklanan 
yükümlülük) cinayeti işleyecek örgüte operasyon yapmay arak ve maktül Hrant DİNK'e 
şahsi, fiziki ve mekansal koruma sağlamayarak FETÖ/PDY silahlı terör örgütü adına ve 
yıkıcı emelleri doğrultusunda hareket ettikleri,

Şüpheliler Ramazan Akyürek ve Ali Fuat Yılmazer'in, öncesinde İstanbul İstihbarat 
Müdiirlüğü'nü ele geçirerek sonrasında amaçladıkları çeşitli operasyonları yapmak için bir 
arada hareket ettikleri, şüpheli Faruk Sarı'nın da şüphelilerin emir ve talimatları ile hareket 
ettiği.

İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi Şüpheli Ramazan Akyürek hakkında 2016/32 Esas 
sayılı dosyada vermiş olduğu kararın gerekçesinde; "Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü görevini 
yürüttüğü sırada. EGM İstahbarat Daire Başkanlığı'na imzası ile gönderdiği 027246 savı ve 
17/02/2006 tarihli yazı ve ekindeki F/4 raporu içeriğinden Hrant DİNK'in ne pahasına olursa 
olsun Yasin HAYAL tarafından öldürüleceği bilgisine bizzat vakıf olduğu halde Mayıs/2006 
tarihinde Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbara Daire Başkanlığı'na atandıktan sonra cinayet 
tasarısı konusunda bilgi alınabilecek tek yardımcı İstihbarat Elemanı olan Erhan TUNCEL'in 
Trabzon emniyet istihbaratınca YİE'likten düşüm talebini Kasım/2006'da kabul edip 
onayladığı, bu işlemle hedefin korunması adına artık hiçbir bilgi kaynağı kalmayacağının 
basit bir muhakeme ile dahi öngörülmesine rağmen işlemi gerçekleştirdiği, bizzat kendisinin 
imzalayıp gönderdiği kesin öldürme bilgisini içeren istihbari bilgilere vakıf olmasına rağmen 
yapmış olduğu bu düşüm işlemi ile cinayetin işlenmesinin önünün açtığı, istihbarat 
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doğrultusunda açık ve yakın tehlike altında bulunan Hıant DİNK'in yaşam hakkına korumak 
için Kanundan kaynaklanan yükümlülüğünü yerine getirmediği, cinayeti işleyecek gruba İDB 
organizesinde operasyonel faaliyet yaptırmadığı, hedefin İstanbul'da yaşaması, eylemi 
yapacak grubun Trabzon İlinde bulunması nedeniyle birden fazla ili ilgilendiren bu tür 
durumlarda İstihbarat Daire Başkanlığı'nın Hakem görevini yürüterek Trabzon'a eylemi 
tasarlayan grubun yakalanması için operasyon yaptırması, İstanbul'a da hedefin korunması 
için bilgi vermesi gerekirken her iki yükümlülüğünü de yerine getirmediği, 19/01/2007 
tarihinde Hrant DİNK cinayeti işlendikten hemen sonra, sanık Muhittin ZENİT vasıtasıyla 
YİE'likten çıkarılan Erhan TUNCEL'e ulaşarak, Hrant DİNK cinayetine ilişkin bilgileri teyit 
etmesine rağmen aynı gün geldiği İstanbul Emniyet Müdiirlüğü'nde cinayeti çözmek ve 
faillerinin kimliğini tespit etmek için çalışan İstanbul Emniyet Müdürlüğü görevlilerine ve bu 
konuda kendisine Trabzon Eski Emniyet Müdürü olması sıfatıyla bilgisi olup olmadığını 
soran sanık Celalettin CERRAH'a "bir şey bilmiyorum" diyerek İstanbul ilinden ayrıldığı, 
19/01/2007 tarihinde İstihbarat Daire Başkanlığı'na ait İDP Programında Yasin HAYAL 
tarafından Hrant DİNK'e karşı eylem yapılacağı bilgisini içeren Hrant DİNK sorgu sayfasını 
da da kapattırdığı, cinayet sonrasında diğer sanıklarla örgütlü olduğu anlaşılan davranışlarıyla 
bu kez cinayet ile ilgili Mülkiye Müfettişlerince yapılan soruşturma sırasında, Trabzon 
İstihbarat Şube Müdürlüğü'nden İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne gönderilen yazı 
gereğince İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü görevlilerince yazıda belirtilen Yasin 
HAYAL'e ait telefon numarası üzerinden teknik araştırma yapıldığının bilirkişi raporuyla 
daha sonra tespit edilmesine rağmen sanık tarafından müfettişlere gönderilen 06/03/2008 
tarihli yazı ile "Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü'nün 17/02/2006 tarihli yazısında belirtilen 
Yasin HAYAL'in kullandığı 0538 719 31 81 nolu telefon hattında 12/02/2006 tarihi ile 
cinayetin işlendiği 19/01/2007 tarihleri arasında İstanbul İstihbaraat Şube Müdürlüğü 
tarafından herhangi bir teknik çalışma yapılmadığı ekteki log kayıtlarından anlaşılmaktadır" 
bilgisini vererek muhteviyatı itibarıyla sahte resmi belge düzenlediği, başkanlığını yürüttüğü 
İDB'nin haberalma C-2 şubesi ile Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğündeki bir kısım kamu 
görevlilerinin Hrant DİNK cinayetindeki sorumluluklarını gizlemek için bilirkişiler Levent 
YARIMEL ve Durmuş DEMİRBAŞ tarafından İstihbarat Daire Başkanlığına hitaben 
düzenlenen 16/02/2008 tarihli yazıdaki istenen bilgi ve belgeleri karşılamadığı, bu kapsamda 
Mülkiye Başmüfettişi sanık Şükrü YILDIZ ile birlikte hareket ettiği, 16/02/2008 tarihli 
yazıyla İstihbarat Daire Başkanlığına başvuran bilirkişi Levent YARIMEL'e bu yazı bizi 
yakar, sen ne yapıyorsun diyerek cinayetin çözümü konusunda istenen YİE ile yapılan 
buluşmalara konu F/3 ve F/4 raporlarını, log kayıtlarını vermediği, işlenen cinayetle ilgili 
olarak, fail Ogün SAMAST'm ifadeleri uyarınca cinayet öncesinde azmettirici ve failleri 
destekleyip teşvik ettiği, cinayetin işlenmesi anında İstanbul İl Jandarma görevlisi sanık 
Muharrem Demirkale ve beraberindekilerle faili yakın takibe aldığı, tüm bu cinayet sürecini 
de sanık Ali Fuat Yılmazer ve Muhaharrem Demirkale öncülüğünde takip ettirdiği, cinayet 
sonrası yürütülen soruşturmalarda 12/09/2006 tarihli 11 no'lu F/3 buluşma raporu ve bu 
raporda düzenlendiği belirtilen F/4 haber raporunu Hrant DİNK cinayetinin işlendiği tarihten 
itibaren bütün soruşturma makamlarından gizlediği, sanık tarafından Trabzon İstihbarat Şube 
Müdürü sanık Faruk SARI'ya FIrant DİNK cinayetinin faillerinin ve YİE Erhan TUNCEL'in 
rolünü İstanbul Emniyet Müdürlüğü görevlilerine "Hrant DİNK cinayetinin sorumluluğunun 
İstanbul Emniyet Müdürlüğünde kalması için "açıklamaması talimatı verdiği, yapılması 
planlanan Ergenekon Operasyonlarının önünde engel olarak görülen, Ergenekon 
operasyonlarının merkezi olarak düşünülen İstanbul İstihbarat Şube Müdürlüğü'ne Ali Fuat 
YILMAZER'in atanmasını sağlamak için İstanbul İstihbarat Şube Müdürü Ahmet İlhan 
GÜLER'in, Hrant DİNK cinayetinden 6 gün önce Ankara'ya istihbarat Daire Başkanlığı'na 
çağırılarak kendisinden İstanbul'u terk etmesi istenmesi üzerine İstihbarat Daire Başkanlığı 
Personel Şube Müdürü sanık Coşgun ÇAKAR'ın bu eylemini kendisine şikayet eden Ahmet 
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İlhan GÜLER'e "Arkadaşlar ne derse o" diyerek, diğer sanıklar Coşgun Çakar ve Alif Fuat 
Yılmazer ile örgütsel olduğu anlaşılan işbirliği içerisinde hareket ettiği, Hrant DİNK 
cinayetinden sonra da İstihbarat Daire Başkanlığı görevlilerince soruşturmayı yürüten 
Cumhuriyet Savcılarına hazırlanmış bir şema gösterilerek Hrant DİNK cinayetinin 
Ergenekon soruşturmalarına bağlanmaya çalışıldığı. Hrant DİNK'in mutlak suretle 
öldürüleceği bunun için hazırlıklar yapıldığı 13/10/2005 tarihinden itibaren sanık tarafından o 
dönem görevli olduğu Trabzon il emniyet müdürü görevi dolayısıyla bilinmesine rağmen 
cinayetinin gerçekleşmesinin sanık ve beraberindekilerce belirtilen sürece yönelik planlama 
çerçevesinde sağlandığı..." gerekçesi ile,

Şüpheli Ali Fuat Yılmazer hakkında 2016/32 Esas sayılı dosyada vermiş olduğu 
kararın gerekçesinde; "21/07/2005-21/03/2007 tarihleri arasında Emniyet Genel Müdürlüğü 
İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürü olarak görev yaptığı, 28/03/2007 tarihinde 
İstanbul İstihbarat Şube Müdürü olarak görevlendirildiği, düzenlenen 07 Nolu 13/10/2005 
tarihli F/4 haber raporunun "Yasin HAYAL'in. Ermenilere karşı büyük bir kin beslediği ve 
İstanbul'da eylem yapacağı bilgisini" içerdiği, 07 Nolu F/4 raporunun aynı tarihte düzenlenen 
F/3 buluşma raporu ile birlikte 19/10/2005 tarih ve 171370 Sayı ile, Trabzon İl Emniyet 
Müdürü Ramazan AKYÜREK imzası ile İstihbarat Daire Başkanlığı C Şube Müdürlüğü'ne 
bilgisayar ortamında İDP (İstihbarat Değerledirme Programı) programı üzerinden 
gönderildiği, 09 Nolu 15/02/2006 tarihli F/4 raporunun; "Yasin HAYAL'in ne pahasına 
olursa olsun Hrant DİNK'i öldüreceği," bilgisini içerdiği bu bilgi üzerine İDP ve Hedef 
Şahıslar Programına kayden bilginin girilmesi, Planlı istihbarat Operasyonu uygulaması 
yaparak eylemin önceden önlenmesini sağlamakla görevli şubenin sorumlu Müdürü olduğu 
halde bunlardan hiçbirini yapmadığı, sözkonusu haber raporunu sorumlusu amirleri Vedat 
YAVUZ, Necmettin EMRE ve Sabri UZUN'a dahi sunmayıp bunlardan gizleyerek 
başkanlıkça alınması gereken koruma tedbirlerinin de önüne geçtiği, bunun yanında Kasım 
2006'da bu kez YİE'lik düşümünün İDB'den talep edilmesi üzerine bunun da başkanlıkça 
kabul edilmesini Sanık Ramazan ile sağladığı, bu onayda sanığın ve sorumlusu olduğu 
şubenin bilgi ve takibi altındaki YİE'nin düşümü işleminden de haberdar olduğunu ve bunu 
uygun gördüğünü gösterdiği, zira bu meyanda bir yanıtın doğrudan İDB başkanınca 
verilmesinin idari yazışma usul ve kurallarına uygun düşmeyip mutlak surette sanığın başında 
olduğu ve konu YİE'den sorumlu Haberalma Şubesinin bilgisi ve onayı olmadan doğrudan 
İDB başkanınca bunun kabul edilmesinin beklenemeyeceği, sözkonusu cevap yazısının arşiv 
evrakı tespit edilemediğinden hangi birimce onaya sunulduğu tespit edilmese dahi öncesi ve 
sonrası işlemleriyle bu onayı sağlayan birimin sanığın müdürlüğünü yaptığı şube olduğunun 
kabulü gerektiği, bu şekilde düşümü sağlanan YİE'den artık haber alınamayacağı ve yapılan 
işlemin hedef şahsın cinayetinin fiilen gerçeklemesini sağlamak olduğunun sanığında 
bilgisinde olduğu, sanık Ramazan'ın eski görev yeri Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğü ile 
irtibat halinde olduğu, bu şekilde sanığın da bu işbirliği içerisinde hareket ederek sanık 
Ramazan ile birlikte amaca yönelik gerçekleşen tüm eylemlere iştirak ettiği, bu kapsamda 
Trabzon istihbaratınca son ana kadar takip edilen failin cinayetten 2 gün önce İstanbul iline 
gitmesiyle bu kez Örgütün 2016 yılındaki darbe girişimi sırasında kollukla çatışması 
sırasında yaralanarak ele geçen darbeci militanı sanık Muharrem DEMİRKALE tarafından 
takibinin başladığı, cinayet günü failin beyanlarıyla da sabit olan cinayet mahallinde failin bu 
sanık tarafından takip ettirildiği, sanık Muharrem ile sanık Ali Fuat'ın daha önceye dayalı 
tanışıklıklarının bulunduğu, faili takip eden kişilerin sanık Ali Fuat ile irtibat halindeki sanık 
Muharrem'in emir ve komutasındaki unsur elemanları olduğunun ve bu takibin sanık 
Muharrem tarafından yaptırıldığının anlaşıldığı, cinayetten 10-15 dk sonra sanık Muharrem 
ile Ali Fuat'ın telefon görüşmesi yapması ile cinayet hakkında bilgi alışverişinde 
bulunduğunun anlaşıldığı, yine fail Ogün SAMAST'ın ifadeleri uyarınca cinayet öncesinde 
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azmettirici ve failleri destekleyip teşvik ettiği, tüm bunlar uyarınca cinayet eyleminin sanığın 
dahil olduğu oluşum tarafından takip edilip cinayetin işlenmesinin diğer sanıklar Ramazan ve 
Muharrem ile tasarlandığının sübuta erdiği. Yine cinayet sonrası İDP programının 
kapattırıldığının tanık Ali LOGOGLU'nun mahkememizce de alınan beyanlarından sabit 
olduğu, bu programın kayıt yeri olan birimin sorumlusunun da sanık Ali Fuat YILMAZER 
oiduğu. bu şekilde sanığın cinayetin öncesine ilişkin mevcut istihbari bilgilerden Emniyet 
birimlerince haberdar olunmasının ve dolayısıyla kendisinin de dahil olduğu sorumlu 
kişilerin deşifre olmasının önüne geçtiği, 2006 yılı Haziran ayında yasal olmayan bir şekilde 
mevzuat dışı çalışan, gizli bir yapılanma olan C-5 Bürosu'nun oluşturulduğu, bu gizli birimde 
başlangıçta sadece Komiser ve Komiser Yardımcılarının yalıtılmış bir ortamda, polis 
memurlarının girmesinin yasaklandığı bir odada görev yaptıkları. Polis Memurlarını sadece 
getir ve götür işlerinde kullandıkları, bu odaya girmelerine izin verilmediği. Hrant DİNK. 
Rahip Santora cinayeti. Zirve Yayınevi cinayetleri, Ergenekon, Balyoz ve diğer önemli tüm 
olaylara bu büronun baktığı, Büronun başında Komiser Rütbesiyle Yılmaz ANGIN'ın 
bulunduğu, yapılması planlanan Ergenekon, Balyoz ve benzeri operasyonların alt yapısının 
burada hazırlandığının sözkonusu gizli büroya düşümü yapılan onlarca evraktan anlaşıldığı, 
ÎDB yöneticileri sanıklar Coşgun ÇAKAR ve Ramazan AKYÜREK'in fikir birliği ederek 
istanbul İstihbarat Müdürlüğünden gönderilmek istedikleri Ahmet İlhan GÜLER'in yerine 
sanık Ali Fuat'ın getirilmek istendiğinin yanlı teftiş raporları sonrası sağlanan atama işlemiyle 
anlaşıldığı, sanığın Başbakanlık müfettişlerine de baskı kurup sorumluluklarının ortaya 
çıkacağı endişesiyle önleyici tavırlar sergilediği, görüşülmesi istenen kişilerle müfettişleri 
görüştürmediği, gizlenen veya imha edilen F4 raporunda geçen ve cinayetin kim tarafından 
işleneceğine ilişkin istihbari bilgilere sanığın da vakıf olduğu, elde ettiği bu bilgileri 
yönlendirmek, kendilerini deşifre edecek mahiyette olanları da gizlemek suretiyle cinayetin, 
sanık ve beraberindeki Daire Başkanınca Trabzon Emniyet ve İstanbul Jandarma 
İstihbaratında görevli ve sorumlu olduğu tespit edilen sanıklarla birlikte işlettirildiği..." 
gerekçesi ile,

Şüpheli Faruk Sarı hakkında 2016/32 Esas sayılı dosyada vermiş olduğu kararın 
gerekçesinde; "15/07/2006 tarihinde Trabzon Emniyet Müdürlüğü'nde. İstihbarat Şube 
Müdürü olarak eski İstihbarat Şube Müdürü sanık Engin DİNÇ'in yerine atandığı, azmettirici 
Yasin HAYAL grubu ve faaliyetlerinin Hrant DİNK'e karşı geliştirilen öldürme planının, 
belirlenen tetikçinin ve bu tarihe değin gelişmelerin (YİE) Erhan TUNCEL'in verdiği bilgiler 
doğrultusunda kendisine aktarıldığı, devam eden süreçte tüm alınan istihbari bilgilere ve 
cinayetin seyrinde önemli değişikliklerle kesin olarak işleneceği emarelerini gösteren ve 
yukarıda belirlene hazırlık hareketlerinden haberdar olduğu gibi bu şekilde oluşmasını da 
sevk ve idare ettiği, bu tasarının önlenebilmesi adına yetkisi ve sorumluluğu bulunduğu halde 
aksine emri altındakıleri örgütsel bir saik ile yönlendirip İDB başkanı sanık Ramazan 
Akyürek'le ortak hareket ederek cinayetin işlenmesini sağladığının sübuta erdiği..." gerekçesi 
ile.

Şüpheli Ramazan Akyürek'in 13/06/2022 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda 
vermiş olduğu beyanında kısaca; "...İstanbul 14 Ağır Ceza Mahkemesi 2016/32 esas sayılı 
dosyaya ilişkin kararda benim hiç tanımadığım kişiyi örgütleyerek bu cinayeti planladığım ve 
örgütlediğim hakkında karar vermiştir. Bunun akabinde böyle bir suç duyurusunda 
bulunmuştur. Benim bahsi geçen cinayetle herhangi bir alakam yoktur. Anavsal düzeni 
yıkmak gibi bir eylemim söz konusu değildir. Üzerime atılı suçlamayı kabul etmiyorum... 
"şeklinde beyanda bulunduğu,

Şüpheli Ali Fuat Yılmazer'in 14/06/2022 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığı'mızda 
vermiş olduğu beyanında kısaca; "...Ben İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinin 2016/32 esas 
sayılı dosyasındaki savunmamda belirttiğim üzere hayatımda Trabzon iline hiç gitmedim. 
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Cinayetin işlendiği dönemde Emniyet istihbarat daire başkanlığında C Şube müdürü olarak 
görev yapmaktaydım. Benim görev yaptığım dönemde cinayet ile ilgili şubeye gelmiş 
herhangi bir yazı yoktu. Ayrıca cinayetin işleneceğine ilişkin bilginin olduğu belge 
geldiğinde ben yurt dışında görevli idim. Söz konusu belgeden herhangi bir şekilde haberim 
olmadı. Cinayet Ogün Samast, Yasin Hayal ve Erhan Tımcel isimli şahısların işlemiş olduğu 
bir cinayettir. Benim bu hususta herhangi bir alakam yoktur. İstanbul 14. Ağır Ceza 
Mahkemesinin bc)yle bir eylemi ve anayasal düzeni ihlal suçundan yaptığı suç duyurusunu 
kabul etmiyorum. Üzerime atılı suçlamayı kabul etmiyorum..." şeklinde beyanda bulunduğu.

Şüpheli Faruk Sarı Hakkında Cumhuriyet Başsavcılığı'mızın talebi ile İstanbul 3. Sulh 
Ceza Hakimliği'nin 17/05/2022 tarihli kararı ile yakalama emri düzenlenmiş, bu aşamaya 
kadar yakalama emri infaz edilemediğinden ifadesi alınamamıştır,

Hrant Dink'in cinayetinden, öldürme eylemi boyutunda sorumlu tutularak 
cezalandırılmalarına karar verilmiş olup: şüphelilerin ortak özelliği FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütünün Yönetici ve Üyeleri olmaları nedeniyle örgütün amaç ve çıkarları doğrultusunda 
ortak hareket etmişlerdir. FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün yukarıda da ayrıntıları ile 
açıklandığı üzere Hrant DİNK cinayeti öncesinde bilgi sahibi oldukları ancak cinayetin 
önlenmesi için her hangi bir önlem almak bir yana faillerin eylemlerini kolaylaştırıcı bir tavır 
sergiledikleri ve cinayet sonrasında da FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün amaçları 
doğrultusunda İstanbul İstihbarat Şubeyi ele geçirerek 15 Temmuz 2016 tarihinde ki Hain 
Darbe girişimine kadar giden süreci başlattıkları ve yürüttükleri, şüphelilerin bu üzerilerine 
atılı 5237 sayılı TCK'nın 309/1 maddesinde yer alan "Anayasayı İhlal" suçunu işlemiş 
oldukları anlaşılmakla;

Şüpheliler Yahya Öztürk ve Adem Sağlam hakkında;

Hrant DİNK'in, azmettiriciler Yasin Hayal ve grubunca tasarlanıp tetikçi Ogün 
Samast tarafından 19.01.2007 tarihinde gerçekleştirilen eylemle öldürülmesi olayında maktül 
Hrant DİNK'in öldürüleceğinden ve suç faillerinden şüphelilerin önceden haberdar oldukları, 
görev, yetki ve konumları gereği cinayeti önleme yükümlülüğü bulunan şüpheliler Yahya 
Öztürk ve Adem Sağlam'ın görevleri gereği (kanundan kaynaklanan yükümlülük) cinayeti 
işleyecek örgüte operasyon yapmayarak ve maktül Hrant DİNK'e şahsi, fiziki ve mekansal 
koruma sağlamayarak FETÖ/PDY silahlı terör örgütü adına ve yıkıcı emelleri doğrultusunda 
hareket ettikleri.

Yargıtay 9. Ceza Dairesi'nce verilen 13.05.2013 tarih 2013/1 E, 2013/7264 K. Sayılı 
kararında "...örgütün seçerek belirlediği hedef kişilere yönelik olarak aynı nitelikteki suçlan 
işlemeye devam etme kararlığının da açıkça anlaşıldığı, sanıkların sosyokültürel seviyeleri ve 
hayat tecrübeleri çerçevesinde gizliliğe uydukları, tüm bu durumların güvenlik birimlerinin 
de dikkatini çekmesinin bir sonucu olarak sanık Yasin Hayal ile sanık Erhan Tuncel'in 
istihbarat birimlerince de takip edildiği... Sanıklardan Yasin Hayal'in maktulün öldürülmesi 
olayını, örgütün işlemeyi amaçladığı bir suç olarak kararlaştırdığı, suç örgütünün üyeleri 
oldukları anlaşılan diğer sanıkların örgütün faaliyeti kapsamında Ogün Samast'ın suçu 
işlemesini teşvik etmek, suç işleme kararını kuvvetlendirmek, nasıl işleneceği hususunda yol 
göstermek suretiyle yukarıda açıklandığı biçimde yardım etmek suretiyle öldürme suçuna 
iştirak ettiklerinin anlaşılması karşısında..." şeklinde kesinleşen tespitlerin yer aldığı.

Şüpheli Yahya Öztiirk hakkında Cumhuriyet Başsavcılığı'mızın talebi ile İstanbul 3. 
Sulh Ceza Hakimliği'nin 18/05/2022 tarihli kararı ile yakalama emri düzenlenmiş, bu 
aşamaya kadar yakalama emri infaz edilemediğinden ifadesi alınamamıştır,

Adem Sağlam'ın 13/05/2022 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda vermiş olduğu 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 

 



  

UYAP Bilişim Sistemindeki bu dokümana http://vatandas.uyap.gov.tr adresinden  LV6u7Q/ - /XjQYgU - jLs3xam - QruCsk=  ile erişebilirsiniz.

 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 

 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

beyanında kısaca; "...Ben 2003 yılında polis akademisinden 15. Olarak mezun oldum ve 
Trabzon iline kura çekildi. Akademiden ilk 20'de mezun olanlar o yıl için Emniyet İstihbarat 
Daire Başkanlığınca akademinin yemekhanesinin alt katında mülhakata aldılar ve bizi 
emniyet istihbarat birimlerinde çalışmak üzere kayıt altına aldılar buna mimleme 
denilmektedir. Daha sonra ben Trabzon ilirıe çalışmaya gittim. Burada çarşı polis merkez 
amirliğinde yaklaşık 6 ay kadar çalıştıktan sonra Trabzon İl Emniyet Personel Şube Müdürü 
beni yanına çağırarak hakkımda istihbarat mimlemesi olduğunu ancak istihbarat biriminde 
yeterli amirinin bulunduğunu terör biriminde ise amir bulunmadığını belirterek beni Tem 
Şube Müdür yardımcısı vekili yaptı. Şube müdürlüğüne personel şube müdürü olan Yahya 
Özliirk vekalet etmekteydi. Yahya Öztiirk ve benim haricimde başka herhangi bir rütbeli 
personel yoktu. 23 ile 27 personel bulunmaktaydı. Ben o dönemde 6 aylık memur olmam 
nedeniyle şubenin genel işleyişini sürdürdüm. Altında bulunan sağ-bölücii ve sol büro ile 
saha ekibini koordine ettim. Büroya başladıktan yaklaşık 9 ay kadar sonra 2004 yılı Ekim ayı 
içerisinde Trabzon Mc Donalds bombalanması eylemi gerçekleşti. Buna ilişkin olarak 
Savcılık talimatı ile Yasin Hayal'in bulunabileceği bir kaç eve arama yaptık. Yasin Hayal'i 
İstanbul'da yakalayarak Trabzon'a gelirdik. Yasin Hayal'in Trabzon da olabileceği adreslere 
ilişkin yapılan aramalarda bir evde Erhan Tııncel'ide tespit ettik. Ancak o aşamada hakkında 
bir suç isnadı olmadığı için bilgi sahibi olarak işlem yaptık. Mc Donalds bombalaması 
öncesinde bana ve görevli olduğum Tem Şube Müdürlüğüne herhangi bir şekilde resmi veya 
gayri resmi Emniyet istihbarat. Jandarma istihbarat veya MİT'ten herhangi bir bilgi akışı 
gelmedi. Zaten şahıs jandarma bölgesinde (Pelitli Beldesi) ikamet etmekteydi. PVSK 
hükümleri gereğince Tem Şube olarak benim yetki alanım dışındaydı. Ben 2007 yılı Eylül 
yada Ekim ayına kadar (Ankara iline tcıyin olana kadar) Tem Şube müdür yardımcı vekili 
olarak görev yaptım. Bu süreçte herhangi bir şekilde diğer kolluk birimleriyle veya emniyet 
içinde resmi ya da gayri resmi toplantı veya istişare faaliyetlerine bu şahıslarla ilgili olarak 
katılmadım. Mc Donalds bombalaması sonrası şube olarak kendi imkanlarımız ile yapmış 
olduğumuz araştırmalarda diğer birim ve şubelerden bu şahısların örgüt faaliyeti içerisinde bu 
eylemi yaptığına ilişkin bilgi akışı ve destek almadık. Bu nedenle yapmış olduğumuz tespitler 
neticesinde söz konusu eylemin bir örgüt faaliyetinde değil münferit söz konusu şahısların 
yapmış olduğu bir eylem olarak tespit ettik. Benim Hrant Dink cinayetine ilişkin bilgim söz 
konusu olayı cinayetten sonra ya televizyondan ya da şube müdürü Yahya Öztiirk'ün araması 
ile öğrendim. Öğrendikten sonra şube dışında olmam nedeniyle şubeye geçtim. Soruşturmayı 
İstanbul İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı ekipler yürüttü ve bununla alakalı Trabzon iline Tem 
Şubede görevli bir baş komiser iki memur ve istihbarat şubede görevli komiser yardımcısı 
geldi. Ancak bu şahısların açık kimlik ve adres bilgilerini olay üzerinden uzun süre geçmesi 
nedeniyle hatırlayamıyorum. Ancak istenirse bu şahısların geçici görev yazıları il emniyet 
müdürlüğünden temin edilerek şahısların kimler olduğu tespit edilir. Bu kişiler Trabzon'a 
geldikten sonra şube olarak biz İstanbul'dan gelen savcılık talimatlarını (arama, el koyma, 
gözaltı gibi) Trabzon savcılığından karara çevirerek yerine getirmekti. Bu Dönemde ve 
öncesinde ben Erhan Tüncel'in Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğünce YİE yapıldığını 
bilmiyordum. Bu şahısla görüşmeler ve bilgi alışverişinden haberdar değildim. Kaldı ki o 
dönem Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü içerisinde Tem Şube ve İstihbarat Şube birimleri karşı 
karşıya bulunmakta idi. Ancak bu birim bize herhangi bir bilgilendirme yapmamıştı. Sadece 
İstanbul'dan ekip geldikten sonra yapılan işlemlere ilişkin evrakların örneklerini almak 
dışında bizimle bir irtibat kurmadılar.

Özkan Mumcu ile alakalı Trabzon ilinde ev arkadaşlığı yapmış olduğumuz 
hususlarına ilişkin emniyette verdiğim ifademe evde Mustafa Necat Kavas ile birlikte üç kişi 
kalmaktaydık. Bu şahıs Trabzon iline ilk geldiğinde trafik şube müdürlüğünde görev yaptı. 
Yanlış hatırlamıyorsam 2007 yılında Trabzon İstihbarat Şube Müdürlüğüne geçti. Daha sonra 
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Emniyet Genel Müdürlüğü İstihbarat Daire Başkanlığına geçti diye hatırlıyorum. Bu ^ şahısla 
daha sonra herhangi bir görüşmem olmadı. O nedenle FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü ile 
irtibatından haberdar değilim.

Yasin'in bana mektup yazdığı tarihte ben şube dışında görevde bulunuyordum. Şubeye 
döndüğümde mektup memurlarca bana iletildi. Ben sonrasında mektubu şube müdürüme 
götürdüm. Şube müdürü Ercan Demir olabilir. Şube müdürü konuyu üstleriyle görüştü ve ben 
şikayetçi olmak istediğimi belirtince ben savcılığa şikayetçi oldum. Yaklaşık bir yıl kadar 
sonra takipsizlik kararı bana tebliğ edildi. Mektup tutanak dahilinde açılmıştır. Tutanak 
Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü arşivinde ve Cumhuriyet Başsavcılığına yaptığım suç 
duyurusunda bulunabilir.

Yasin'in göndermiş olduğu mektupta belirttiği hususlara ilişkin olarak ben böyle bir 
vaadde bulunmuş olsaydım, Yasin kendisine verilen herhangi bir basit vaadi bile daha sonra 
ısrarla isteyebilecek karakterde dengesiz karakterde psikolojik duruma sahip biridir bu 
nedenle Yasin söz konusu taleplerini daha sonrada ısrarla iletirdi. Ayrıca ben o dönem Tem 
Şubede komiser yardımcısı olarak çalışmaktaydım. Bu şekilde vaadde bulunacak yetkim ve 
durumumda yoktur.

Engin Dinç Yahya Öztürk ve Faruk Sarı bildiğim kadarıyla akademiden dönem W 
arkadaşıdır. Bu nedenle kendi aralarında yaptıkları bilgi paylaşımından benim bilgim yoktur. 
Bana ayrıca yapılmış resmi bir bildirimde yoktur.

Erhan Tuncel Mc Donalds bombalaması olayı sonrasında şubeye gelip ifadesinin 
alındığını hatırlıyorum. Bu ifadeyi ben almış isem tutanakta ismim bulunur. Şahsın ifade 
olarak belirttiği husus şahıs ile yapılan mülahakatta olabilir. İfadelerde geçen Tem Şube 
Müdürlüğünün İstihbarat Şube Müdürlüğünden Hrant Dink cinayetine ilişkin bilgi 
sağladığına ilişkin üstlerim tarafımdan resmi ya da gayri resmi yada İstihbarat Şube 
Müdürlüğünden bana herhangi bir bilgi verilmemiştir. Aradan geçen süre zarfından da bu 
hususa ilişkin herhangi bir belge ortaya çıkmamıştır. Söz konusu bilgi paylaşımı şube müdürü 
Yahya Öztiırk'e yapılmış ise de benim bundan bilgim yoktur. Kendisi bu hususla ilgili bana 
bir şey söylememiştir. Bu hususa ilişkin tarafların vermiş olduğu beyanları kabul etmiyorum.

FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü Üyesi olmaktan İğdır 1. Ağır Ceza Mahkemesinde 
27/05'2022 tarihinde duruşmam vardır. Bu hususa ilişkin çok defa ayrıntılı beyanda 
bulundum. Yaklaşık 25 ay cezaevinde tutuklu kaldım. Ek olarak söylemek istediğim bir şey 
yoktur.

Ben Trabzon İl Emniyet Müdürlüğü Terörle Mücadele Şube Müdürlüğü müdür 
yardımcı vekilliği yaptığım dönemde bana Hrant Dink cinayeti ile alakalı resmi bir yazı 
gelmemiştir. Aradan geçen süreçte yapılan tahkikatlarda da böyle bir yazı tespit 
edilememiştir. Bu nedenle berıim söz konusu cinayete ilişkin bir ihmalim olduğunu 
düşünmüyorum. Ayrıca ben o dönemde göreve yeni başlamış bir komiser yardımcısıydım. 
FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütünün bu cinayetin işlenmesinde rol aldığına ilişkin herhangi 
bir tespitim ve görüşüm yoktur..." şeklinde beyanda bulunduğu,

Şüpheli Adem Sağlam hakkında İğdır 1. Ağır Ceza Mahkemesi'ne "Silahlı Terör 
Öıgütü'ne Üye Olma" suçundan kamu davası açılmış,

Şüpheli Yahya Öztiirk'ün Trabzon TEM Şube Müdürü olarak görev yaptığı ve şüpheli 
Adem Sağlam'ın Trabzon TEM Müdürlüğünde komiser yardımcısı rütbesi ile şube müdür 
vekili olarak görev yaptığı dönemde; Yasin Hayal'in, 2007 yılında cezaevinden İstanbul 
Cumhuriyet Başsavcılığına gönderdiği dilekçesinde, Trabzon Tem Şube Müdürü Yahya 
Öztürk'le ilgili "bu bayrak düştü ya Yasin kaldırır ya Erhan kaldırır bu görevler sizin" 
şeklinde sözler sarfettiğini, Mc Donalds'ın bombalanması eyleminden yargılanması sürecinde 
tahliye olduktan sonra Yahya Öztürk'le şubede iki kez görüştüğünü beyan ettiği, şüphelinin 
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babası Balıattin Hayal'in Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığında alınan ifadesinde, bomba 
eyleminden dolayı Yasin'in evde aranması sırasında Yahya Öztürk'ün "Yasin bundan sonra 
daha iyi yaşayacak, kısa süre sonra Yasin inşallah çıkar, az bir ceza alır, bizde raporlarımızı 
ona göre düzenleriz, kendisi de kurtulur" dediğini beyan ettiği, dosyamız sanığı İstihbarat 
Şube görevlisi Hüseyin Yılmaz'ın 2007 tarihli müfettişlik ifadesinde mc donalds eylemi 
sırasında yaralanan fail Yasin Hayal'in kanlı pantolonunun Erhan Tuncel tarafından istihbarat 
görevlilerine verilmesi ile ilgili olarak "bu pantolonun TEM şube'ye verilmiş olabileceğini" 
belirttiği. Yasin Hayal tahliye olduktan sonra Trabzon İl Emniyet İstihbarat Şube Müdürlüğü 
görevlileri Ercan Demir ve Muhitin Zenit'in 09/10/2005 tarihli raporu yine aynı şube 
görevlilerinin 15/02/2006 tarihli raporları ile "Yasin Hayal'in Hrant Dink'i öldüreceği" 
istihbaratının elde edilip rapora bağlandığı. Engin Dinç'in İstanbul Cumhuriyet 
Başsavcılığı'nda verdiği ifadesinde " görev yaptığım dönemde Yasin Hayal'in ne yaptığı 
konularında Trabzon Tem Şube Müdürü şüpheli Yahya Öztürk ile zaman zaman görüşüp 
bilgi paylaşımında bulunuyorduk" şeklinde beyanda bulunduğu, Trabzon İl Emniyet 
Müdürlüğü İstihbarat Şube Müdür yardımcısı dosyamız sanığı Hasan Durmuşoğlu'nun 
İstanbul CBS'de verdiği 2015 tarihli ifadesinde "Hrant Dink cinayetinden yaklaşık 1 yıl kadar 
W önce de Yasin Hayal'in Hrant Dink'e karşı eylem planladığı şubede konuşuluyordu, bu 
konu bilinen bir şeydi" şeklinde beyanda bulunduğu, İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde 
tanık olarak dinlenen şüpheli Adem Sağlam'ın "Yasin Hayal'in tahliye olduktan sonra TEM 
Şubeye gelerek şube müdürü Yahya Öztürk ile bizzat görüştüğünü" beyan ettiği, Engin 
Dinç'in İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde alınan ifadesinde "mc donalds 
bombalanmasından sonra Tem Şube ile ortak hareket ettiklerini, Yasin'in İstanbul'dan 
Trabzon'a getiriliş sürecinde Tem Şubede görevli Komiser-yardımcısı- Adem Sağlam'ın 
bizzat görev aldığını" beyan ettiği, Özkan Mumcu'nun istihbarat raporları uyarınca Hrant 
Dink'in Yasin Hayal tarafından öldürüleceği bilgisine vakıf olup 2006 yılı Ağustos ayında 
askere gidinceye değin Yİ E Erhan Tuncel'le irtibat halinde olduğunun dosya kapsamından 
anlaşıldığı, Tanık olarak dinlenen Adem Sağlam'ın sanık Özkan Mumcu ile bu dönemde 3 
yıldan fazla sürede aynı evde birlikte kaldıklarını, aynı devre olduklarını, Şube Müdürü 
Yahya Öztürk'ten sonra Şubede tek rütbeli ve sorumlu olarak kendisinin görevli olduğunu 
İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesi'nde beyan ettiği.

Tem Şube Müdürü Yahya Öztürk'ün Trabzon Cumhuriyet Başsavcılığı'ndaki 2007 
tarihli ifadesinde "Erhan Tuncel 2004'ten sonra Hrant Dink'in öldürülmesi aşamasına kadar 
olan süre içerisinde Trabzon TEM Şube ve İstihbarat Şube Müdürlükleri kendisini istihbarat 
elemanı olarak çalıştırmış" şeklinde beyanda bulunduğu, yine 2006 yılında Trabzon'da 
öldürülen Rahip Santaro cinayeti soruşturmasında telefon takibindeki Yasin Hayal'in 
görüşme tapelerinde bu cinayetin failinin bilgisine sahip olduğunun da tespit edildiği, 
dosyamıza konu cinayet eyleminden sonraki saatlerde yapılan görüşme trafiğinin HTS 
tetkikinde TEM Şube Müdürü şüpheli Yahya Öztürk'ün bu tarihte Trabzon'da görevli şüpheli 
Adem Sağlam ile birden fazla kez iletişiminin tespit edildiği,

Tüm bu olaylar, cinayet öncesi ve sonrası yazılı ve sözlü beyanlar ve anlatımlar, 
düzenlenen raporlar ve tespitler uyarınca cinayetin azmettiricileri Yasin Hayal ve Erhan 
Tuncel hakkında şüpheliler Tem Şube Müdürü Yahya Öztürk ve Komiser yardımcısı Adem 
Sağlam'ın failler hakkında önceki vahim eylemlerinden dolayı adli işlemler tesis ettikleri, 
dinleme ve takipler yaptıkları, gerçekleştirecekleri eyleme dair tasarılarından İstihbarat Şube 
aracılığıyla da haberdar olduklarına, yine Adem Sağlam'ın eylemin gerçekleştirileceğinden 
haberdar olan sanık Özkan Mumcu ile uzunca sayılacak sürede aynı evde birlikte kalması 
nedeniyle bu şekilde de eylem öncesinde fiil ve faillerden bilgisinin olmadığının normal 
yaşam koşulları karşısında beklenemeyeceğine, tasarlanan eylem öncesinde bu faillerin ve 
beraberindekilerin önceki eylemlerinden bahisle yeni bu eylemi de işleyeceklerinin belli 
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olmasına, bu suretle faillerin takibi, eylemin işlenmeden önce önlemesi ve müdahale 
yapılması noktasında yetki ve sorumlulukları uyarınca yasal yükümlülüklerinin bulunmasına 
karşın, bu görevlerini eylem tarihine değin yerine getirmekte kasıtlı olarak ihmali 
davrandıkları ve cinayetin işlenmesini sağladıkları anlaşılmakla.

Şüpheliler Tuncay Uzundal, Zeynel Abidin Yavuz, Erhan Tuncel, Yasin Hayal, 
Ersin Yolcu, Ahmet İskender hakkında;

Yargıtay 9. Ceza Dairesi'nce verilen 13.05.2013 tarih 2013/1 E, 2013/7264 K. Sayılı 
kararında "...Türk Ceza Hukuku bakımından bir oluşumun terör örgütü veya suç örgütü 
olarak nitelendirilebilmesi ve bunların birbirlerinden ayırt edilebilmeleri için benimsedikleri 
yöntemler ile işlemeyi amaçladıkları araç ya da amaç suçların nazara alınması gerekir. Türk 
Ceza Hukuku bakımından terör örgütleri, yöntem ve amaç olarak özellik gösteren bazı 
istisnai suç tiplerini işlemek üzere kurulacak istisnai örgütler, suç örgütleri ise bu suç tipleri 
dışında kalan diğer suçları işlemek üzere kurulacak daha genel nitelikli örgütler olarak 
düzenlenmiştir. Sanıklara yüklenen fiiller ve CMK'nın 225/1 maddesi hükmü karşısında, 
4422 sayılı Kanunun 1. maddesinde düzenlenen çıkar amaçlı suç örgütleri değerlendirme 
dışında bırakılmıştır. Buna göre, suç tarihlerinde ve halen yürürlükte bulunan 3713 sayılı 
Terörle Mücadele Kanununun 1. maddesinde gösterilen "cebir ve şiddet kullanarak; baskı, 
korkutma, yıldırma, sindirme veya tehdit yöntemleri" ile "Anayasada belirtilen Cumhuriyetin 
niteliklerini, siyasi, hukuki, sosyal, laik, ekonomik düzeni değiştirmek. Devletin ülkesi ve 
milletiyle bölünmez bütünlüğünü bozmak, Türk Devletinin ve Cumhuriyetin varlığını 
tehlikeye düşürmek. Devlet otoritesini zaafa uğratmak veya yıkmak veya ele geçirmek, temel 
hak ve hürriyetleri yok etmek, Devletin iç ve dış güvenliğini, kamu düzenini veya genel 
sağlığı bozma"yı ve anılan Kanunun 7. maddesi ile 765 sayılı TCK'nın 168 ve 5237 sayılı 
TCK'nın 314. maddelerinde gösterilen suçları işlemek üzere bu maddeler uyarınca kurulan 
örgütler terör örgütleridir. Görüldüğü gibi terör örgütleri, yöntemleri ve amaçlan bakımından 
bir belirleme ve bir sınırlandırmaya tabi tutulmuş olup bir oluşumun terör örgütü 
sayılabilmesi için yöntem ve amaç unsurlarını aynı anda sağlamış olması gerekir. 
Dolayısıyla, bir oluşumun salt siyasi sebep ve saiklerle suç işlemesi ya da işlediği suçların 
aynı zamanda siyasal ve sosyal alanı etkileyen sonuçlar doğurması sadece bu sebepten dolayı 
leıör örgütü olarak kabul edilmesini netice vermeyecektir. 765 sayılı TCK'da. 5237 sayılı 
TCK'da ya da özel Kanunlarda düzenlenen ve bu istisnai alan dışında kalan diğer tüm suçları 
işlemek üzere kurulacak örgütler ise, 765 sayılı TCK'nın 313 ve 5237 sayılı TCK'nın 220. 
maddelerinde tanımlanan suç teşekkülleri/örgütleridir. Dolayısıyla, suç işlemiş bulunan bir 
oluşumun, terör örgütü sayılmasına ilişkin olarak gerekli bulunan yöntem ve amaç koşullarını 
aynı anda sağladığının kanıtlanamaması halinde, suç örgütüne ilişkin koşulları sağlayıp 
sağlayamadığına bakılmalıdır...

Sanık Yasin Hayal'in, sanık Erhan Tuncel'in de katılımı ile siyasi saiklerle suç işlemek 
için oluşturduğu ve 24.10.2004 tarihinde mevcut olduğu anlaşılan teşekkülün, zaman 
içerisinde diğer sanıkların da katılımı ile belirsiz tür ve sayıda suçları işlemek üzere, 
süreklilik gösteren, hiyerarşik düzen içerisinde çalışan ve iş bölümüne dayalı örgütsel bir 
yapıya dönüştüğü, sanık Yasin Hayal'in diğer sanıklar üzerindeki otoritesi ve diğer sanıkların 
yapılan iş bölümlerine göre hareket etmesinin TCK nm 220. maddesinde işaret edilen 
'"örgütün hiyerarşik yapısına dahil olma" durumu dışında makul, mantıklı ve hayatın olağan 
akışına uygun bir açıklamasının bulunmadığı. Sanıklardan Yasin Hayal'in maktulün 
öldürülmesi olayını, örgütün işlemeyi amaçladığı bir suç olarak kararlaştırdığı, suç örgütünün 
üyeleri oldukları anlaşılan diğer sanıkların örgütün faaliyeti kapsamında Ogün Samast'ın suçu 
işlemesini teşvik etmek, suç işleme kararını kuvvetlendirmek, nasıl işleneceği hususunda yol 
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göstermek suretiyle yukarıda açıklandığı biçimde yardım etmek suretiyle öldürme suçuna 
iştirak ettiklerinin anlaşılması karşısında..." şeklinde kesinleşen tespitlerin yer aldığı,

Şüpheliler Yasin Hayal Suç Örgütü yöneticisi olmaktan, Erhan Tuncel ve Ogün 
Samast ise Suç Örgütü Üyesi Olmaktan ceza almıştır.

Yasin Hayal'in 06/06/2022 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda vermiş olduğu 
beyanında kısaca; "...Yahya Öztiirk ve Adem Sağlam'ı Trabzon Tem Şube Müdürü ve Müditr 
yardımcıları olmaları nedeniyle tanırım. Bahsi geçen isimlerden Yahya Öztiirk ile o 
tarihlerde zaman zaman görüştüm. Yahya Öztiirk isimli şahıs bana "bu bayrak düştü ya Yasin 
kaldırır ya Erhan kaldırır bu görevler sizin" şeklinde beyanı olmuştur. Ben bu şahısla Tem 
Şube Müdürlüğünde zaten bir çok defa görüşmüştüm. Ogün'ün daha önceden vermiş olduğu 
ifadelerinde belirttiği Erhan Tuncel'in bana söylemiş olduğu "Ali Fuat müdür ve Ramazan 
müdür arkamızda " sözü doğrudur. Erhan Tuncel bu sözü bana söylemiştir. Erhan bu sözü W 
bana söylerken bu kişilerin Ramazan Akyiirek ve Ali Fuat Yılmazer olduğunu bilerek bana 
söylemiştir. Ben o dönem bu kişilerin FETÖ/PDY Terör Örgütünün yöneticisi olduklarını 
bilmiyordum. Ancak Erhan Tuncel biliyor olabilir çünkü Erhan'ın bu kişiler ile ilişkisi ve 
bağlantısı vardı... " şeklinde beyanda bulunduğu,

Ersin Yoçu'nun 13/05/2022 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda vermiş olduğu 
beyanında kısaca; "...Bana sormuş olduğunuz 0537 981 43 47 numaralı hat emniyetteki 
ifadem de de belirttiğim şekilde babam Tahsin Yolçu adına kayıtlı olup. halen babam 
tarafından kullanılmaktadır. Ben sen konusu hattı otobüs yolculuğu için otobüs firmasına 
vermiş olabilirim. Ancak şu an herhangi bir şekilde bunu hatırlamamaktayım. Babam ufak 
inşaat işleri yaparak geçimini sağlamaktadır. Bunun haricinde herhangi bir geliri 
bulunmamaktadır. Ben Hrant Dink cinayeti ile ilgili uzun süre cezaevinde kaldım. 
Cezaevinde kaldığım dönemde çok kısa bir süre Zeynel Abidin Yavuz ile aynı koğuşta 
kaldım. Bunun haricinde diğer şahıslarla cezaevinde bulunduğum dönemde bir irtibatım 
olmadı. Kendilerini sadece duruşmalar esnasında gördüm. Bunun haricinde bu şahıslarla hal 
hatır sorma dışında herhangi bir irtibatım olmadı. Bu cinayete ilişkin yargılamanın başından 
bugüne değin ben ne diğer şahıslarla ne de olayların gelişiminden söz konususu meselenin 
FETÖ/PYD Silahlı Terör örgütünün amaç ve çıkarlarına ilişkin herhangi bir faaliyette 
bulunmadım, bu terör örgütünden yönlendirme emir ve talimat almadım. Kendi adıma böyle 
bir hususta görmedim. Ben bu soruşturmada hakkımda isnat edilen Fetö Pyd Terör örgütü 
üyeliğine ilişkin herhangi bir davranışım olmamıştır. Cinayetin bu amacına yönelik herhangi 
bir eylemim bulunmamıştır... "şeklinde beyanda bulunduğu,

Zeynel Abidin Yavuz'un 17/05/2022 tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda vermiş 
olduğu beyanında kısaca: "...0545 781 5J 46 numaralı hattı ahimin adına kayıtlıdır ancak ben 
kullanırım. Bahsi geçen emniyet raporundaki 20/10/2017 tarihli ankesör - büfe sorgu 
raporundaki aramayı hatırlamıyorum. Benim FEK) PD) Terör Örgütü ile herhangi bir alakam 
yoktur. Mahkemenin suç duyurusu yaptığı yargılamadaki şahısların dava dosyaları benim 
yargılandığım dava dosyasından ayrıdır. Daha önceden yapılan Ergenekon, Balyoz 
yargılamalarına da biz dahil edilmeye çalıştık. Ancak bizim herhangi bir terör örgiitii veya 
oluşumla irtibatımız yoktur. Üzerime atılı suçlamayı kabul etmiyorum... "şeklinde beyanda 
bulunduğu,

Ahmet İskender'in 18/05/2022 tarihinde tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda 
vermiş olduğu beyanında kısaca; "...Benim herhangi bir yapı terör örgütü veya bir grupla 
bağlantım yoktur. Zaten 2014 yılı Mart ayında yurtdışına çıktım. 2022 yılında Kırgızistan 
daki Türkiye konsolosluğuna giderek teslim oldum. Bu arada geçen sürede ülkede değildim. 
Emniyet müdürlüğünün hakkımda düzenlemiş olduğu ankesör - büfe sorgulamalarına 
katılmıyorum. Bana sormuş olduğunuz ifade ve mektuplarla alakalı bir bilgim yoktur. Ancak 
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Ogün'ün ifadelerine ben güvenmiyorum. Kendisinin ifadeleri dengesizdir. Yargılamamız 
esnasında da saçma sapan şeyler söylediği için bizi çete gibi değerlendirdiler. Yoksa bizim 
bununla da bir alakamız yoktur. 0554 8 73 66 73 - 0543 934 42 65 numaralı hatları 
kullanmadım. Bu nedenle emniyetin düzenlediği tutanağı kabul etmiyorum. Ben bu işin 
başından beri birlikte yargılandığım Yasin Hayal'i kapı komşum ve çocukluk arkadaşım 
olması nedeniyle iyi tanırım. Ancak ismi geçen diğer şahısları çok bilmem. Yasin Alperen 
Ocaklarına takılan biriydi. Ancak benim yukarıda da belirttiğim gibi herhangi bir cemaat 
cemiyet örgüt böyle bir bağım yoktur. Bu nedenle bu kişilerinde böyle bir bağı olup 
olmadığını bilmiyorum... "şeklinde beyanda bulunduğu,

Erhan Tuncel'in 25/05/2022 tarihinde tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda vermiş 
olduğu beyanında kısaca; "...Benim hakkımda FETÖ / PDY Terör Örgütü üyeliğine ilişkin 
Dirik cinayetine ilişkin yapılan soruşturmada herhangi bir delil olmaması nedeniyle 
hakkımda kamu davası açılmadı. Bir de işin teknik yönünü değerlendirecek olursak ben örgüt 
üyeliğine ilişkin yargılandım ve dosya yargıtay aşamasında zaman aşımından düştü. Bu 
nedenle mükerrer aşamada olan bu dosyanın takipsizlik kararı verilmesi gerektiğini 
düşünüyorum. Benim hakkımda daha önceden Ergenekon davaları sırasında Hrant Dink 
cinayetinin dosyası İstanbul 14. Ağır Ceza Mahkemesinde görülmekte iken duruşma savcısı 
Ergenekon üyesi olduğum şeklinde duruşma esnasında mütalaa verdi mahkeme talebi 
reddedince temyiz aşamasında aynı mütalaa ile dosyası temyiz etti. Bu kişi daha sonra 
FETÖ/PDY Terör Örgüt Üyeliğinden dolayı meslekten ihraç edildi. Burada da görüleceği 
gibi ben FETÖ/PDY Terör Örgütü Üyesi olsam hakkımda bu şekilde bir yargılama 
yürütülmezdi. Yine 17/01/2012-17/09/2013 ve 07/03/2014-17/07/2019 tarihleri arasında ceza 
evinde değildim. Söz konusu terör örgütü üyesi olsam bu dönemde yurt dışına kaçabilirdim. 
Ogün Samast'ın benim ve Yasin Hayal'in arasında geçtiğini söylediği Ali Fuat Yılmazer ve 
Ramazan Akyürek'in arkamızda olduğunu ilişkin beyanı mahkemede tartışılmış bu husus 
gündeme geldikten sonra vermiş olduğu ifadesinde Yasin bu hususu reddetmiştir. Ogün'ün 
ifadesinin burada üstün tutulacak tarafı yoktur. Yine benim evimin fiziki durumu nedeniyle 
Ogün'ün mutfakta konuşulan bir şeyi benim odamda duyma şansı yoktur. Bahsi geçen tarihte 
Ali Fuat Yılmazer Ankara'da C Şube Müdürü olarak görev yapmaktadır. Şahsın beni tanıma 
ihtimali yoktur. Ayrıca şahsı ismen bilme imkanımda yoktur. Şahıs istihbaratçı olması 
nedeniyle kod isim kullanırlar. Aynca böyle bir bilgi var ise bu bilgiyi bana emniyette 
bulunan birilerinin vermesi lazım. Söz konusu bilgiyi bana emniyetten kim vermiş. Benim 
bağlantılı olduğum şahıslarda yargılanmış ve böyle bir anlatım ve iddia yoktur. Yahya Öztürk 
ve Adem Sağlam'ı bu kişileri Trabzon Tem Şube Müdürlüğünde görevli amirler olması ve 
benim gözaltına alındığım dönemde şüpheli ve görevli polis memurları nedeniyle tanırım. 
Bunun haricinde bu kişiler ile ilgili herhangi bir bilgim yoktur. Ancak Yasin Hayal bu kişiler 
ile görüşmekteydi..." şeklinde beyanda bulunduğu.

Tuncay Uzundal 09/11/2022 tarihinde tarihinde Cumhuriyet Başsavcılığımızda vermiş 
olduğu beyanında kısaca; "...ben yargılandığım davada Erhan TUNCEL'i ev arkadaşım 
olması, Ogün SAM AST ve Yasin HAYAL'i de Erhan TUNCEL'in arkadaşı olması sebebiyle 
tanırım, onun haricinde dosyada adı geçen diğer hiçbir şahsı tanımıyorum, benim FETÖ/PDY 
Silahlı Terör Örgütü ile herhangi bir bağım ve irtibatım yoktur, yargılama konusu olayla ilgili 
olarak da sadece adını söylediğim üç kişi nedeniyle bağlantım vardır, ben yargılama konusu 
olayla herhangi bir şekilde FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne yardım etmedim, cinayetin 
işlenmesine ilişkin olarak, yargılandığım ve ceza aldığım diğer şahıslarında bu FETÖ/PDY 
Silahlı Terör Örgütüne üye olduklarına dair herhangi bir şey görmedim varsa da ben 
bilmiyorum, ben üniversite okuduğum dönemde de bu örgüte bağlı ev veya yurtlarında 
kalmadım, Erhan TUNCEL ile kaldığımız ev de bizim kendimizin tutmuş olduğumuz evdir, 
bu evin FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü ile herhangi bir bağlantısı yoktur, üzerime atılı olan 
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suçlamayı kabul etmiyorum..." şeklinde beyanda bulunduğu,

Şüpheliler hakkında FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütüne üyelikleri yönünden 
yapılan araştırma;

Yukarıda ayrıntıları ile açıklandığı üzere FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü Hrant Dink 
cinayeti sonrasında öncelikli olarak İstanbul İstihbarat Müdürlüğünü ele geçirdikleri 
sonrasında bu şubenin imkanları ile Ergenekon, Balyoz, Ayışığı, Askeri Casusluk, 
Cizre/Temizöz, Devrimci Karargah, Tahşiye, Selam-Tevhid, 17-25 Aralık operasyon ve 
davalarını başlattıkları ve devamında 15 Temmuz hain darbe girişimine giden süreci 
başlattıkları, bu nedenle her ne kadar şüpheliler hakkında doğrudan FETÖ/PDY Silahlı Terör 
Örgütü üyesi olduklarına ilişkin somut delil elde edilememiş ise de şüpheliler hakkında ele 
geçen bir kısım delilerin şüphelilerin FETÖ/PDY Silahlı Terör Örgütü'nün yönetici ve üyeleri 
ile belli bir irtibatının olduğu; bu irtibatla şüpheliler Tuncay Uzundal, Zeynel Abidin Yavuz. 
Erhan Tuncel, Yasin Hayal, Ersin Yolcu, Ahmet İskender'in Hrıat Dink cinayetini işlerken ve 
sonrasında bu örgütün çıkar ve amaçları doğrultusunda hareket ettikleri anlaşılmakla,

Açıklanan nedenlerle; 
İddianamenin kabulü ile şüphelilerin atılı suçlardan yargılaması yapılarak eylemine 

uyan yukarıda yazılı sevk maddeleri gereğince CEZALANDIRILMASINA, 
Şüphelilerin işlemiş olduğu kasıtlı suç nedeniyle hapis cezasına mahkumiyeti halinde 

TCK 53 maddesi gereği BELLİ HAKLARI KULLANMAKTAN YOKSUN 
BIRAKILMASINA,

Şüpheli Adem Sağlam'ın gözaltı ve tutuklulukta geçirdiği sürelerin TCK 63 maddesi 
gereğince hükmedilecek cezalarından MAHSUBUNA,

Karar verilmesi kamu adına iddia ve talep olunur. 20/03/2023 

 
 MUHAMMED İKBAL ANAR

Cumhuriyet Savcısı 171041
e-imzalıdır.

 


